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W imieniu mieszkaric6w osiedla Tazamcze proszq o ustawienie tawek na
ulicy Promiennej miqdzy dworcem Zazamcze a podziemnym przej5ciem pieszo-
rowerowyrn. Przed rozpoczqciem inwestycji byfo tutaj wiele iaweczek,
mieszkancy chqtnie z nich korzystali w ciepie dni, W tej chwili zostala tylko
jedna taweczka.
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